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לכולם. מר חיים ברוידא:  טוב  המניין,    ערב  מן  שלא  עיר  למועצת  יום  לפני 31.5.2021סדר   .

תקופת   בכל  העירונית  ברמה  ההתמודדות  על  וסקירה  עדכון  לתת  רוצה  אני  הישיבה,  את  שנפתח 

 המבצע האחרון בעזה. 

ו לנו פה רק מעל ראשינו, אבל לא חווינו פה נפילות.  לשמחתנו, אנחנו היינו מחוץ למפת הנפילות, הי

בכל   נערכנו  אנחנו  אלינו,  מתקרב  שהאיום  הרגשנו  שאנחנו  ברגע  ולכן,  אזעקות  חמש  כאן  היו 

 ההיבטים של החירום, ונכנסנו לפעילות.

התכנסנו פה להערכות מצב יומיות, ביצענו תרגולי חירום בכל מוסדות החינוך, וברמת הארגון, אנחנו  

 נערכנו לכל תרחיש, בלהיות במוכנות הכי הכי גבוהה.

באזור  הראשונה  הרשות  היינו  בפועל,  החלטה  הייתה  עלינו,  נחתו  שהטילים  לפני  עוד  בבוקר,  כבר 

קבותינו עשו שאר הרשויות את פתיחת המקלטים הציבוריים. אנחנו עשינו את זה  שעשתה זאת, ובע

 בלחיצת כפתור. 

את כל מעגלי התמיכה העירוניים, הענקנו סיוע גם בנושא המקלטים    במהלך התקופה הזאת, עיבינו

 בבתים משותפים,  

 

סליחה, החוק מחייב מסיכות, אני לא מבין למה אנשים לא עם מסיכות. חדר   : מר מיכאל רייזמן

 סגור. 

 

 רק כשאוכלים לא.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ין את הקטע הזה. אבל החוק מחייב מסיכות, אני לא מב : מר מיכאל רייזמן

 

של  מר חיים ברוידא:  בנושא  בעיקר  המקלטים,  לתחזוקת  גדולה  מאוד  חשיבות  ישנה  אוקיי. 

השגרה, ובבתים משותפים שהפכו להיות מחסנים. אז אנחנו נכנסנו פנימה, ואנחנו פשוט הוצאנו את  

ריות של ציבור, כל הציוד, ושמנו אותו באזור הלובי, אנשים היו צריכים לפנות אותם. זה חוסר אח
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 שפתאום גילה שהמקלט שבו הוא אמור לקבל את ההגנה שלו, לא ראוי בכלל להיכנס אליו.

עובדים   בעיקר  שלנו,  המקצוע  אנשי  כל  עם  נפשי,  חירום  סיוע  שהעניק  ייעודי  מוקד  פתחנו  אנחנו 

החברתיות,  ברשתות  כולל  במה,  כל  מעל  הציבור  עם  שיח  לנו  היה  ופסיכולוגיים.    סוציאליים 

לידיעתכם,   רק  בהם,  ונטלו  ותשובות,  שאלות  של  דיאלוג  שכללו  ומשמעותיים,  חשובים  ובאירועים 

 מאות אנשים. כלומר, שרמת החרדה, ורמת הרצון למידע, היה מאוד גבוה. 

אירועי  נסיבות  בגלל  לפעול  יכלו  לא  מהעמותות  שחלק  מאחר  נזקקות,  למשפחות  מזון  חילקנו 

 ר ודאגנו שלא ייווצרו שום פערים בנושא. החירום, אנחנו השלמנו את החס

חילקנו ערכות הפגה למשפחות עם ילדים עם צרכים מיוחדים, קיבלנו פידבקים נהדרים. פשוט ילדים 

 ישבו בבית ויכלו לשחק. 

והדרכות  תרגולים  בוצעו  במקביל  השלישי,  הגיל  לאוכלוסיית  טלפונים  של  רבות  מאות  ביצענו 

שהיה   למי  ייעודיות,  פיקוד  התגוננות  בשיתוף  שנעשתה  חשובה,  פעילות  זאת  מוגן.  מרחב  בקרבתו 

גם   וסיוע במזון,  העורף, ומתוך תחושת סולידאריות ואחריות הדדית, העברנו מאות ארוחות חמות 

 לרשויות בדרום הארץ. 

פרויקט נוסף, נהדר, שמציג פעם אחר פעם את הפנים היפות של הקהילה הרעננית, היה מיזם איסוף  

שנשלחו ליישובי הדרום שהיו במקלטים. אנחנו שלחנו ערכות וחבילות לחיילי צה"ל גם,  המשחקים,  

 באמצעות תנועות הנוער והעירייה.

המערכות העירוניות עבדו היטב, שמרו על הרציפות התפקודית שלנו כארגון, ואני מודה לכל עובדות 

פעם אחר פעם, ואני גאה שאלה  , זה לא מובן מאליו,  ועובדי העירייה על ההירתמות ועל ההתגייסות

 האנשים שלנו.

כקהילה.   כוחנו  סוד  וזה  קהילתית,  אחריות  גילה  להנחיות,  שנשמע  הרענני,  לציבור  מצדיע  גם  אני 

איש, נסעו לחזק את העסקים שם. היה מדהים לראות את   82ביום שישי האחרון, שני אוטובוסים,  

לו אותנו בסבר פנים מאוד מאוד יפות ובחיבוק.  האכפתיות של התושבים שלנו, והנכונות לסייע, וקיב

 עם החזרה לשגרה, אנחנו באמת נמצאים בתוך תנופת פיתוח בלתי רגילה. 

ספר   בית  ליאור,  ספר  בית  תקדים.  חסר  הוא  חדשים,  חינוך  מוסדות  הקמת  לטובת  הבניה,  היקף 
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כול גנים חדש בשכונת מיתרים, מרכז מצוינות ובית ספר למחוננים, אשכול גנים נוסף בנווה זמר, אש 

 נאות שדה, וגנים מונטוסוריים שאנחנו פותחים לראשונה ברעננה. 

אנחנו גם, השבוע, נחנוך את העוקף הצפוני, כפי שיקרא 'דרך שמעון פרס', כולכם קיבלתם הזמנות  

 ואני אשמח שתגיעו לשם. 

זמר בנווה  שם  שעבר  מי  הליניארי,  השצ"פ  מתחדש.  כולו  הציבורי  המרחב  בביצוע בפועל,  נמצא   ,

דונם במערב העיר,   11, על שטח של  מתקדם, אנחנו מתחילים את העבודה על פארק הספורט האתגרי

עוברים את הכניסה הראשית לפארק, לכיוון בית   מי שיודע זה השטח הבור שנמצא, אחרי שאנחנו 

 הקפה של גדעון, מצד ימין, איפה שהיו שם גם המגן דוד, זה האזור הזה. 

לב, בייסבול וכדורגל בשכונת לב הפארק, נמצא כבר בתהליכי בינוי והקמה מתקדמים,  המגרש המשו

ומי שיסתובב בשטח, יוכל לראות את ההתפתחות. כל זה נעשה לצד תהליכי חידוש של גינות ששופצו 

בשבועות האחרונים לרווחת הציבור. יש פה עושר של אירועים עירוניים, פעילויות ומופעים   ושודרגו

 ם לכל שכבות האוכלוסייה, ובהם נוטלים גם חלק אלפים מתושבי העיר.מגווני

מהתקופה   והתכנון  ההשקעה  של  הפירות  את  קוצרים  ואנחנו  עשייה,  המון  המון  יש  בקיצור, 

נכון לעכשיו, מניין החולים   ולסיום, מבחינת מצב הקורונה, רק עדכון. בעיר שלנו, כרגע,  האחרונה. 

ה שהמצב הזה ימשיך ככה. אז תודה רבה על הדברים הללו, ואני עובר  , ואנחנו רק נקוו13עומד על  

 לישיבת מועצת העיר שלא מן המניין. 

 

 2021. אישור ועדכון תקציב רגיל 1

 

 . אישור ועדכון תקציב תב"רים.2

 

 

, ואנחנו נעשה את זה  2021עדכון תקציב רגיל  אישור    –  1על סדר היום, סעיף   מר חיים ברוידא: 

ס עם  שנת  2עיף  משולב  את  לסיים  שהצלחנו  שמח  מאוד  אני  תב"רים.  תקציב  עדכון  אישור   ,2020  ,
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 ... אלי

 

 אי אפשר להצביע ביחד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הילדסהיימר: אריאל  נצביע ההצבעה  לא,    מר  כמובן  ואנחנו  ביחד,  תהיה  הסקירה  בנפרד,  תהיה 

 בנפרד. 

 

שהצלחנו מר חיים ברוידא:  שמח  אומר,  אני  שנת    אז  את  הקורונה  2020לסיים  שנת  שהיא   ,

באיזון תקציבי, וזה ללא לקיחת הלוואות לאיזון, שאנחנו צפינו שאנחנו נדרש לקחת. ועוד פעם, אני 

אחריות,  מגלים  ובאמת  תקציבי,  וריסון  איזון  על  שומרים  אנחנו  במלאכה,  העוסקים  לכל  מודה 

 ומצליחים להוביל עשייה בתחומים רבים וביעילות. 

העירייה, וה ממנכל  מבקש  אני  התב"רים.  לתקציב  וכן  השוטף,  לתקציב  עדכון  מגישים  אנחנו  יום, 

 ואחר כך מהגזבר להציג את הדברים. אז אריאל, תתחיל אתה. 

 

הילדסהיימר:  אריאל  תקציב.    מר  מקושרת  עבודה  תוכנית  לפי  היום  עובדים  אנחנו  בקצרה,  ממש 

ים ואת הפיתוח ולשמור על איזון תקציבי והתייעלות  שואפים לקדם גם את השוטף, גם את הפרויקט

 במקביל.

יוסי, עוד רגע, יציג את הפירוט המלא. שלחנו אליכם את החומר, ואף התקיים דיון בוועדת הכספים,  

לבצע   נדרשים  הפיתוח, אנחנו  בתקציב  הפיתוח.  לתקציב  וגם  השוטף  גם  לתקציב,  והתאמות  עדכון 

קהילתי בנווה זמר כבר השנה. מדובר בבשורה חשובה שתיתן  מבקש ראש העיר לקדם הקמת מרכז  

פועלים בהתאם למתווה של תוכנית אב בחינוך, שהיא צופת  מענה לתושבי השכונה.   כן, אנחנו  כמו 

צרכים ודמוגרפיה, ובמסגרת הזו אנחנו מקדמים בניה על מספר בתי ספר, כפי שסקר חיים. הכוונה  

, ועוד שנייה ניגע בהיבט התקציבי, וכן שני אשכולות גנים  ורהיא לפתוח כבר השנה את בית ספר ליא

 חדשים, בנווה זמר ובנאות שדה.



 לוגו חברת התמלול                              עיריית רעננה                                                            
 31.5.2021ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 

 8 
 

כמובן,  בכפוף,  ומוכשר,  מחוננים  מיתרים,  ספר,  בתי  שלושה  לפתוח  היא  המטרה  הבאה,  בשנה 

לתקציב מדינה. אנחנו נכנסים, בימים אלה, גם לשדרוגי קיץ במוסדות חינוך, ולשם כך גם התכנסנו,  

מיליון ₪ מושקעים כל שנה בדבר הזה. השנה אנחנו ניגשים   20-פי תוכנית אב רב שנתית, למעלה מ על

גני ילדים, ועל פי המדיניות של חיים, ועוד שנייה ניגע בזה בעדכון התקציב,   11למטרו, אלון ויבנה +  

החינוך.   משרד  של  אישור  שמתקבל  לפני  ספר,  בתי  לבנות  להתחיל  לא  היא  היום  אנחנו  השאיפה 

 פועלים במקביל לייצר תחזית תקציבית...  

 

מציאות  מר חיים ברוידא:  קיבלנו  שאנחנו  כיוון  האלה,  הדברים  עם  בעיות  לנו  שהיו  תציג 

 מסוימת וצריך להציג את זה.

המדינה   שבו  הסכום  את  או  המימון,  את  קיבלנו  טרם  בניה,  של  התחלות  פה  היו  למעשה,  אנחנו, 

התחלנו לבנות על פי בסיס מסוים, שאנחנו חשבנו שנקבל ולא קיבלנו,  תשלם. ומה שקורה, שאנחנו  

ואנחנו נכנסנו לגירעונות שוטפם כל הזמן, כי הסכום שאנחנו הערכנו שנקבל, והסכום שקיבלנו, היו  

 לפעמים בהפרשים של מיליוני שקלים בין אחד לשני. 

 

 רשאה מסודרת? אבל איך זה יכול להיות? זה לא מגיע בה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לצערנו,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הרי בסוף זה הולך חשבוניות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא, אז מה שקרה, התחילו את הבנייה, כביכול, בהסתמך על נתונים שקיבלו,  מר חיים ברוידא: 

 והכסף עצמו לא עבר.  

 

 נתונים זה הרשאה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 לא, לא.   ימר:מר אריאל הילדסהי

 

אתה תקבל את העניין הזה, אבל אנחנו נעשה את   –לא, ממש לא. נתונים זה   מר חיים ברוידא: 

החישוב אחר כך. אנחנו התחלנו לבנות, ותוך כדי בניה הסתבר לנו שאנחנו מוציאים כסף הרבה יותר,  

מהס כספים  המון  המון  לנו  היו  ולכן,  אותנו.  משפה  דבר  של  בסופו  שהמדינה  שאנחנו  ממה  הזה,  וג 

 מצאנו את עצמנו בגירעון. 

  –אנחנו היום, אך ורק ברגע שמקבלים ויש לנו את הכסף, אנחנו מתחילים לבנות, כי אנחנו יודעים  

 זה מה יש לנו.

 

יוסי אולי תפרט    מר אריאל הילדסהיימר:  נדרשים לעשות את ההתאמות עכשיו,  אז אנחנו, בעצם, 

 המספרים.   עכשיו את הדברים, ואז נראה גם את

 

 אז נתחיל מהתקציב הרגיל, כי בתקציב הרגיל, למעשה, קיבלנו... : מר מזרחי יוסי

 )מדברים ביחד(  

 

 אחרי זה רק, בבקשה, לפי הסדר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אתה מתחיל לבנות  אי אפשר לעשות ביצוע, בלי שיש סעיף תקציבי. אז איך     :גב' דבי סלוצקי

 בלי שיש...? 

 

לכל  : יוסי מר מזרחי בשמחה  לענות  אוכל  אני  זה  אחרי  שאלות  התקציב,  את  להציג  לי  תנו 

 דבר. 

התקציב השנה,    לעניין  תחילת  במהלך  שקרו  המשמעותיים  השינויים  את  הבאנו  פה  אנחנו  הרגיל, 
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של   בהכנסות  גידול  צפי  לנו  יש  בדצמבר.  שאישרנו  לתקציב  סעיפים   5ביחס  בשלושה   ,₪ מיליון 

ז ראשית  שיש  עיקריים,  חזינו  אנחנו  המים,  מתאגיד  דיבידנד  הכנסות  הכנסות    3ה   ₪ מיליון 

 מדיבידנד, 

 

 על סמך מה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

על סמך צפי הכנסות רווחים של התאגיד. לצערנו, רשות המים קבעה שבשנת  : מר מזרחי יוסי

, באופן אוטומאטי, גם  מיליון ₪. הדבר הזה  3, התאגיד עבור להעביר למקורות, סדר גודל של  2020

משפיע על הרווח של התאגיד, שהקטין אותו בשלושה מיליון, ומפתח חלוקת הדיבידנדים הוא כזה  

של    75%-ש במקור  מס  ניכוי  גם  יש  להיום,  נכון  כדיבידנד.  יחולקו  התאגיד,  צפי  25%מרווחי  לכן   ,

מיליון ₪ כמו שחזינו. אז   3, יהיה חצי מיליון ₪ בלבד, ולא  2020שנה הבאה, השנה בגין  הדיבידנד ב

 שכר יולה, יקטן ב...  –מיליון ₪, לדיבידנד. יולה  2.5-לכן אנחנו מקטינים את הצפי ב

 

 שנייה, ההוראה מתאגיד המים, השינוי הזה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מרשות המים.   : מר מזרחי יוסי

 

דה, באיזה שלב היא מגיעה? היא  סליחה, מרשות המים, כן. מרשות המים, תו גב' רונית ויינטראוב: 

 נוחתת ככה במפתיע? על סמך מה? 

 

של  : מר מזרחי יוסי זו ההפתעה  כלומר,  הגיעה לתאגיד.  היא  סוף השנה,  הגיעה לקראת  היא 

הרווח, זה ממש בחודשיים האחרונים. זאת אומרת, ידענו את זה, אבל כבר יש עדכון תקציב, אז אני 

 מייחס את זה.  

יה  –יולה   אנחנו יולה,  ולכן  שחזינו,  ממה  יותר  טיפה  התארך  הסגר  שוב,   ,₪ כמיליון  של  קיטון  יה 
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מקטינים למיליון ₪, ותווי חניה. אנחנו, בעקבות הקורונה, ובעקבות תוצאות ההנפקה, כלומר, מה 

שכל  ההחלטה  ולפיכך  שחזינו,  ממה  זולה  יותר  הרבה  הרבה  הרבה  היא  התו  הנפקת  עלות  שקורה, 

התווים של  את   ההנפקה  שאפשר  מה  וחצי.  מיליון  של  קיטון  וזה  מהתושבים.  גבייה  ללא  תהיה 

 המימון של המקורות להכנסות הללו, 

 

 כלומר, הסרתם עול מעל התושבים?   מר אילן כהן:

 

זה   : מר מזרחי יוסי זה  לסיים את שנה שעברה,   –א'    –כן. מה שאפשר את  הנושא שהצלחנו 

מיליון    4ר ששיחרר לנו מקומות, כי אנחנו חזינו לפרוע השנה  דב  ללא לקיחת הלוואה לכיסוי גירעון,

 ₪, את ההלוואה הזאת,  

 

 מתי אושרה ההלוואה הזאת במועצת העיר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ה : מר מזרחי יוסי את  זוכרת  את  אם  אנחנו   12-בנובמבר.  אז,  אושר  זה  הלוואה,   ₪ מיליון 

מיליון מגיע מהרזרבה,   1.5של ארבעה מיליון. בנוסף,    הסתדרנו בלי זה, ולכן זה משחרר לנו מקורות

, זה היה  2021וכאשר אנחנו מגדילים את תקציב יום העצמאות בחצי מיליון, שכשבנינו את תקציב  

,  2020אוקטובר, בעיצומה של הקורונה והסגרים, חשבנו שיום העצמאות ייחגג כמו    –בחודש נובמבר  

 וצאות, יום העצמאות נחגג כי הכול נפתח. בפועל לשמחתנו, או לצערי, מבחינת הה

, ראשית זה תב"ר חדש, שזה מרכז קהילתי בנווה זמר,  3-זה מתחלק ל  –לעניין התקציב הבלתי רגיל  

, הכשרת מעטפת ברחוב וילנסקי לטובת מרכז קהילתי. הדבר הזה נדרש עקב, למעשה, גם 1,800,000

ית הספר, שלמעשה אנחנו צריכים, בספטמבר  האכלוס המהיר של השכונה, וגם האכלוס המהיר של ב

הכיתות, דבר שלא מאפשר לנו לעשות שם את הפעילות הקהילתית שהייתה    18כבר, להכניס את כל  

 .1,800,000-עדהיום, ולכן אנחנו מבקשים לפתוח תב"ר ל

במהלך   הרשאות  הגיעו  תב"רים,  מקורות  מיתרים,  2021הגדלת  ספר  לבית  הן  למשרד ,  הרשאה 
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של שבעה מיליון. כתוצאה מזה, גם התרומה של התורם גדלה בק טו בק, והחלק שלנו, כלומר  החינוך  

מ התב"ר  את  מגדילים  ל  28-אנחנו  בניית  מ  48-מיליון,  של  הכולל  ההיקף  שזה  הספר,  יליון,  בית 

 והחוזים נחתמים ויצאו לדרך. 

 

 רגע, התורם זה כמה? שבעה מיליון?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון. הגדיל בשבעה.   21לא, סך הכול שבעה,  : יוסי מר מזרחי

 

 אוקיי, ומשרד החינוך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ואנחנו את ההפרש.   20. 20משרד החינוך,  : מר מזרחי יוסי

גני הילדים נאות שדה, הגדלה של מיליון, כתוצאה מתוצאות מכרז ופינוי הקרקע שיש שמה. תוכנית  

 אב לשדרוג, 

 

גני ילדים, רק הערה, זה הגן המונטוסורי, אחד מהם, שבישר חיים קודם   הילדסהיימר:  מר אריאל

 שיוקם לראשונה ברעננה.  

 

מאחר ואנחנו הולכים לשדרג השנה שני    –שיפוצי קיץ ושדרוג מוסדות חינוך   : מר מזרחי יוסי

מיליון בשני  להגדיל  נדרשים  אנחנו  אז  ווסט,  מטרו  ואת  אלון  גדולים, את  ספר  ששוב,    בתי  כדי   ,₪

נוכל לצאת לדרך ולסיים את זה עד ספטמבר. ומאידך, אנחנו מבקשים להקטין בשלושה מיליון ₪,  

 את גני הילדים בנווה זמר, הורדת קומת מעטפת אחת. כל זה, על סמך הרשאות שהגיעו. עכשיו,  

 

תוך הנושא? למה למשל, סליחה, אתם מרשים לי להתפרץ בשאלת מדיניות ב גב' רונית ויינטראוב: 

 אני אשאל אותך,  
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 תשאלי.  מר חיים ברוידא: 

 

 על גנים בנווה זמר, כשבעצם יש באזור, אני שומעת ש...  למה לוותר  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא גנים, מוותרים על קומת מעטפת. : מר מזרחי יוסי

 

גנים, מוותרים על קומת מעטפת אחת, ותישאר קומת  מר אריאל הילדסהיימר: מעטפת שנייה   לא 

 שכן תהיה. קומת המעטפת שתכננו מעליה, לא תהיה. תהיה קומת מעטפת אחת. 

 

בעיית   גב' רונית ויינטראוב:  להיות  שמתחילה  מבינה  אני  כי  כגנים?  בזה  להשתמש  אפשר  אבל 

 מקום. 

 

 קודם כל,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   ..קומה שנייה זה בעייתי לגנים, אין לך חצר. : מר מזרחי יוסי

 

 אפשר לפתור את זה, זה לא נכון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני חושב שיש לנו לא מעט מעטפות, גם בעלי מוהר, גם בולינסקי, יש שם    מר אריאל הילדסהיימר:

עם   וזה בסדר להסתדר  ובהיצע, שלא באים מספיק שוכרים,  בביקוש  רואים  ואנחנו  המון מעטפות, 

 הות.  אחת. העלויות הן מאוד מאוד גבו

 

 העלויות לבנות, או להחזיק?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 גם לבנות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כרגע אין צורך, בעוד חמש שנים, אולי יהיה צורך?   : חיים גולדמןמר 

 

 יש שם מספיק מעטפות,   : מר מזרחי יוסי

 

 כרגע, בעוד חמש שנים, אולי לא יהיה מספיק.   : חיים גולדמןמר 

 

 אבל יש מחסור, בכל מקרה, בגני ילדים, בזה, אני לא יודעת, או שיש ניתוב...   ית ויינטראוב: גב' רונ

 

צריכים   מר חיים ברוידא:  היינו  כשנכנסנו,  ילדים  בגני  מחסור  לנו  היה  תראי,  מחסור,  לנו  אין 

בנינו   גני ילדים בתוך שבעה חודשים. עשינו את זה, ועשינו את זה בגדול. תוך שבעה חודשים  4לבנות  

אני   זמר.  בנווה  הספר  בית  של  השלד  את  לסיים  צריכים  היינו  גם,  הסתיים  וזה  ילדים,  גני  ארבעה 

מאוד   נעשים  שהדברים  תראי  התקציב,  על  תסתכלי  אם  יודע,  לא  אני  בזהירות,  מאוד  מאוד  הולך 

 מאוד בזהירות. 

נוותר,   –כסף, אמרתי  אנחנו היינו אמורים השנה גם לשפץ את הרחב של יד לבנים. באו, אמרו אין  

  נעביר את זה לשנה הבאה. אני לא לוקח פה ריזיקות בדברים האלה, כיוון שאם אנחנו ניקח ריזיקות, 

מיליון, וברמת השרון נדמה לי    19אנחנו נגיע למצב כמו שהגיע רפי בכפר סבא, שעומד, נראה לי, על  

מורידים  15על   אנחנו  אפשרות?  אין  בטוח.  על  הולך  אני  את   מיליון.  כשיהיה  אותם  נעשה  מהפרק, 

 הכסף. 

 

 אבל יהיה ניתן?   : חיים גולדמןמר 
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 בוודאי שיהיה ניתן.   מר חיים ברוידא: 

 

 כלומר, זה ניתן להוסיף? זה מודולארי.   : חיים גולדמןמר 

 

 אני לא רוצה...   מר חיים ברוידא: 

 

את זה. כי יש שכונות שדי    השאלה, כי היום, אני אגיד לכם למה אני שואלת גב' רונית ויינטראוב: 

צמודות לנווה זמר, והכי הגיוני זה לכלול אותן בתוך מערכת החינוך של נווה זמר מלכתחילה. וזה לא 

   בטוח קורה. 

 

קודם כל, נאות שדה, לדוגמא, נכללים בנווה זמר, ואנחנו השנה, כמו שהוא    מר אריאל הילדסהיימר:

 אמר, פותחים שם גנים.  

 

השאלה, דרורה זה אלייך, דרורה, שכונת רסקו, את לא חושבת שהיא צריכה   ראוב: גב' רונית ויינט

 להיות באינטגרציה עם נווה זמר? 

 

במרכז,   מר חיים ברוידא:  ספר  בתי  פה  יש  לגמרי.  שונה  חלוקה  פה  יש  לי...  גורמת  את  לא, 

לדוגמא. יש  שמתרוקנים. אני לא אעשה מצב, שאני אעביר את כולם, אני אסגור את בית ספר הדר  

לנו עכשיו חשיבה, נכנסתי לתוך תהליכים, גם דמוגרפיים, גם נניח לדעת בעוד ארבע שנים, אם תוקם 

מעל  2012השכונה   זה  ווסט,  מטרו  ווסט.  למטרו  איזונים  לעשות  ממנה  נוכל  אנחנו  אז  אלף   100, 

היא איך אנחנו    . כלומר, היום, כל החשיבה500, ובתיכון אביב  700תלמידים, בתיכון אוסטרובסקי  

בינוני   אחד  מלא,  אחד  ולא  המתאים,  הנפח  את  שיש  כזאת  בצורה  מקבלים  שכולם  מצב  מייצרים 

 ואחד ריק לגמרי.  
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אבל כן, אני מסכימה איתך שצריכים להיות יצירתיים וגם לחשוב על זה, מצד  גב' רונית ויינטראוב: 

ספר יסודי, ובגנים, שיש להם לעבור  שני להגיע לתוצאה של מרחק של משפחות צעירות וילדים בבית  

יודעת כמה רחובות לחצות כבישים, זה לא  רחוב אחד והם בנווה זמר, מצד שני לשלוח אותם, אני 

 הגיוני. 

 

אין אפשרות, רונית. יש קו מסוים שמשרד החינוך גם קובע. ברגע שזה הקו,   מר חיים ברוידא: 

 אצלי משפחה, אולי גם פנו אלייך, משפחה,  הייתה  זה הקו. החלוקה נעשתה, אני לא יכול לעגל, היום,

 

של  גב' רונית ויינטראוב:  בעיה  שיש  לי  אמרו  אבל  אישית,  הכרתי  לא  בכללי,  ראיתי  יודעת,  לא 

 עשרה ילדים. 

 

בן צבי, אוקיי? היא ביקשה להעביר את    –הייתה אצלי משפחה משכונת רסקו   מר חיים ברוידא: 

לנווה זמר. אז מה א נוספים, שנמצאים שם, צריכים    17ילדים,    18ני עושה עם  הילדים שלה  ילדים 

 למלא גן במקום אחר? אין אפשרות לדברים האלה,  

 

 לא, לא הבנתי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

יש לה רק כביש אחד לעבור כדי להגיע לגן הזה,    –פנתה אליי משפחה שאמרה   מר חיים ברוידא: 

יכול ים, מה אני אסביר למשפחה שגרה בכביש השני, או נמצאת  אוקיי? אז הסברנו לה שאנחנו לא 

 במרחק אחר? אנחנו חייבים ליצור לנו גבולות, שאלה הגבולות שבהם אנחנו מסתדרים.

רק לסבר את אוזנך, כדי לפתוח כיתת לימוד בבית ספר הדר, שתי כיתות לימוד, אנחנו שינינו שלושה  

יל שלושה  יש  האלה  שברחובות  ידענו  כי  לעשות,  רחובות,  מה  אין  להדר.  לעבור  שיצטרכו  דים, 

 החלוקה צריכה להיות, זו הנגזרת. זה הקו. 

, בצד השני הוא לא רע'. אף אחד לא יודע מה  3000אגב, את רואה את זה גם בבינוי, זה הקו, זה רע/
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 ההיגיון, אבל זה קו, זה סדר. 

  

מרסקו,   מר רחמים שלום:  הילדים  את  לקחת  להורים,  קשה  יותר  אותם אבל  לשלוח  מאשר 

 להדר או למקומות שבכלל לא לכיוון, והסעות...  

 

 אתם מדברים על בתי ספר.   מר אריאל הילדסהיימר:

  

 גם בתי ספר, גם גנים.   מר רחמים שלום: 

 

יש פה גנים, רגע, רק לסבר את האוזן, גנים בנינו עד ספטמבר הקרוב אנחנו    מר אריאל הילדסהיימר:

טמבר הקרוב, במספר שיא שלא היה כמוהו. והיום, יחס הילדים פר גן, הוא  גנים, כולל ספ  16נפתח  

 הכי טוב שהיה ברעננה המון שנים.

לנו   לעשות  אמורה  שגם  בחינוך,  אב  תוכנית  עם  אנחנו  בסדר,  המצב  אז  למטה,  הכמות  מבחינת 

צפון נווה  איזשהו צפי לשנים הקרובות. אנחנו לא צופים שם מצוקה, ויש לנו עתודות של... בעיקר ב

 זמר, שטחים נוספים. אבל בסדר, אין שמה...  

 

, בנו את בית ספר  27לשאלה שלך, רונית, בזמנו נועם הבן שלי, שהיום הוא בן    גב' דרורה כהן: 

ואני בהחלט ביקשתי גם לעבור לביל"ו,    –ביל"ו. כל הילדים שלי האחרים, היו ביבנה. ושאלו אותנו  

ציתי את האינטגרציה. עכשיו, בית ספר דתי, לצערי, אין בנווה זמר,  אפילו שזה היה יותר רחוק. כי ר

כיוון שאין ביקוש. אני רוצה להניח שהם לא היו מונעים, אם היה צורך בבית ספר דתי, היו מונעים  

 מאיתנו. אני מקווה מאוד, אני באמת לא בדקתי את זה. 

  

 היו מונעים.  מר רחמים שלום: 
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 ים? היו מונע  גב' דרורה כהן: 

 

זה   גב' רונית ויינטראוב:  קטנים,  היו  שלנו  כשהילדים  יודעת  את  כל,  קודם  מדברים,  אנחנו  היום 

יודעת... התובענות של החיים, דרורה, דורשת  היה מזמן. המציאות משתנה, המחשבה, הורים, את 

אלה, אחרת. ואת יודעת מה? אחד הדברים שבאמת כל הזמן היה בחזון, זה לחבר את שתי השכונות ה

מלאכותית.   הרי,  הפרדה,  זו  יודעת,  כאילו  ואת  מתפלאת,  אני  התושבים?  טובים  פחות  מה  כאילו, 

למה... אני מבינה את מה שאמרת, חיים, מבחינת אזורי ה... סליחה, אתה רוצה לתת לי באופן ענייני 

 לדבר? 

 

 יש אזורי רישום, רונית.   : חיים גולדמןמר 

 

חוש גב' רונית ויינטראוב:  המחשבה, אני  את  שמ...  דבר  תמיד  זה  רישום,  אזורי  של  שנושא  בת 

מרחק  של  הזה  הנושא  כל  היום  כי  אחרת,  עבודה  לעשות  שצריך  כנראה  מבינה.  נורא  אני  ובצדק. 

גיאוגרפי, הוא קריטי. במיוחד להורים צעירים, בתקופה הנוכחית, זה לא יכול להיות. חייבים לפתור  

על כל כך הרבה דברים, זה חברתי, זה מטלות  את הבעיות האלה, חייבים קירבה ל בית, זה משליך 

 להורים, אתה חייב להתנייד ברכב, זה לא הגיוני.  

 

 מה שאת אומרת, בעצם,   : חיים גולדמןמר 

 

אני מבינה  גב' רונית ויינטראוב:  לפרש אותי.  צריך  לא  בעצם, מה שאני אומרת, אתה  אני אומרת 

 שאתה אוהב פרשנויות.  

 

את תגידי כן    –לא, אני מנסה להבין, אני מנסה להבין. אני עכשיו אומר משהו   : לדמןחיים גומר 

להורים   שזה,  בגלל  דתי.  ספר  בית  לבנות  צריך  שכונה  שבכל  זה  בעצם,  אומרת,  שאת  מה  לא.  או 
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 הצעירים וה... לזה התכוונת. נכון שלזה התכוונת?  

 

 שינוי, בסיכוי גבוה, ברוח האופטימית של הקמת ממשלת  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני בעד ממשלת השינוי הזאת, אני אפתיע אותך...  : חיים גולדמןמר 

 )מדברים ביחד(  

 

 בוא ניתן לגזבר לענות לי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מקורות   : מר מזרחי יוסי שינוי  של  מספר    –החלק  לפני  בעבר,  שנפתחו  תב"רים  על  מדובר 

,  48-ו   64ניית הכיתות באריאל, גני הילדים בנווה זמר בוילנסקי,  שנים. אם זה בית ספר בנווה זמר, ב

מדובר בתקצוב עודף של משרד החינוך, שהעירייה תקצבה לקבל, כאשר בפועל התקציבים האלה לא  

מיליון ₪, ולכן את הפערים האלה, כל הפרטים האלה הסתיימו כולם, ואנחנו, את   20-הגיעו, קרוב ל

 לנייד מקורות. הפערים האלה, אנחנו נצטרך 

כלומר, להקטין את חלקו של משרד החינוך, כי הוא לא יעביר את זה, כי זה לא מתוקצב, ונשלים את  

 זה מההשבחות.  

 

 

 רגע, מתי הסיכום של התקצוב איתם?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה?  : מר מזרחי יוסי

 

 מתי סוכם מולם על התקצוב?  גב' רונית ויינטראוב: 
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=   : מר מזרחי יוסי ילדים  גן  מפתחות.  לפי  מתקצב  החינוך  משרד  לסכם.  עניין  אלף,    750אין 

ונכונים   לרעננה,  נכונים  שהם  מפתחות  אלה  וככה.  ככה  שווה  מטראז',  וככה  ככה  על  ספר  בית 

יודע מדוע, תוקצבו   וזה היה צריך להיות הבסיס לתקצוב. בפועל, לא  ולכל מקום.  ליוקנעם, לחיפה 

 ים.סכומים הרבה יותר גדול

 )מדברים ביחד(  

 

החינוך,  : מר מזרחי יוסי משרד  של  לכאורה  לתוכנית  נכנס  לתוכנית,  הוכנסו  הוקצבו,  לא 

 להעביר סכומים הרבה יותר גדולים. 

 

 ודבר אחד אני כן יודעת, שתמיד המגמה ברעננה זה לחיות מעבר לסטנדרט.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה תוקצבו בלי אישור.      :דוברת

 

 שנייה, אני רק רוצה להדגיש משהו,  רונית ויינטראוב:  גב'

 

 הייתה רמאות בכוונה תחילה, ניפחו תקציב.   : חיים גולדמןמר 

 

 חיים, תירגע רגע, אני מדברת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה כשאני רגוע.   : חיים גולדמןמר 

 

 עה. לא רגותקשיבי רגע, הוא הכי רגוע בעולם, נראה לי שאת  מר חיים ברוידא: 

 

 את מכירה אותי כשאני לא רגוע.  : חיים גולדמןמר 
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 הוא הכי רגוע.   מר חיים ברוידא: 

 

אתם  גב' רונית ויינטראוב:  למה  יודעת  לא  אני  עכשיו,  מדברים  שאתם  מה  כל,  קודם  אז  סליחה, 

הייתה   נקוטה  שנים,  שבמשך  לאשר,  אפשר  אחד  דבר  אכן  אז  שנזרקים,  הדברים  וכל  מתייחסים, 

יניות ברעננה, לבנות מעבר לסטנדרט של משרד החינוך, ללכת על סטנדרט גבוה במבני חינוך. אז  מד

 היום לבוא ולהציג את זה כמשהו שלילי גם...  

 )מדברים ביחד( 

 

וגם הוא הוגש    מר אריאל הילדסהיימר: ברעננה,  נבנה בית ספר אחד  רונית, בשנים האחרונות  רגע 

גדו גנים  מצוקת  והייתה  ספר,  באיחור,  בתי  עשרה  שכוללת  תוכנית  לפני  עכשיו  ואנחנו  מאוד,  לה 

וראויים,  מפוארים,  יהיו  ומוכשר  ומחוננים  מיתרים  הספר,  בתי  ועדיין,  לבוא  הזה,  על  וסליחה 

של   למינוס  להגיע  ועדיין,  זו   11ומעולים.  באיחור,  נמסר  שגם  זמר,  נווה  יסודי  ספר  בבית  מיליון 

קין, וזה לא מקובל, ועדיין בית הספר נבנה בצורה מפוארת וראויה, רשלנות, אני אומר לך, וזה לא ת

 מיליון, ביחס לבית ספר...   11ואיך אמרו עליו? הכי יפה בארץ. הוא נבנה, רגע, ולהגיע למינוס של 

 

 אתה שוב כמו פוליטיקאי,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   מה זה אצלו פוליטיקאי? הוא אומר לך נתונים. מר חיים ברוידא: 

 

הילדסהיימר:  אריאל  בוילנסקי    מר  ילדים  בגן  של  64...  לפער  כאן,    3.5,  דבי  איפה  ולגמור,  מיליון, 

רשלנות,  זו  משולב,  מגרש  על  הטוטו  את  בכלל  שיש  בלי  הסכם,  איזשהו  הטוטו,  עם  לגמור  נכון? 

רשל סליחה  הטוטו,  בלי  הבנייה  את  התחלנו  אנחנו  באריאל,  ולשדרג  באריאל,  ולבנות  נות,  סליחה. 

 עמותה וטוטו, כשאין את הטוטו. גילינו את זה כשנכנסנו,   –עשו איזשהו משולש של עירייה 
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 אבל היה את הטוטו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא היה טוטו בכלל, זה היה מחוץ למשרד הזה,     :גב' דבי סלוצקי

 

הילדסהיימר:  אריאל  באנו  מר  אנחנו  אומרת.  זאת  הפרויקט    מה  את  תכנון  ולקחנו  ועשינו  הזה, 

מחדש בלי הטוטו, והוזלנו עלויות, ועשינו משא ומתן, ובנינו שם מפרט חדש. יש פה חלק מהחברים  

שהיו מעורבים, כולל גם דבי, יאמר לזכותה, וכל העסק הזה נוהל מההתחלה, בלי הטוטו. אבל שוב,  

מצאים כאן. כנ"ל בית ספר תקציבית עם הטוטו, כשאין את הטוטו, ולכן אנחנו נכי נבנתה פה תחזית  

. לא ככה בונים מדינה, עם כל הכבוד.  48אריאל, כנ"ל גני ילדים, כנ"ל עוד גני ילדים, גם כן, בוילנסקי  

  ואנחנו נדרשים עכשיו לבוא, ולעדכן את התקציב, לפי סכומים שהם כן...

 

 סליחה, אתה אמרת משהו, אתה אמרת דברים מאוד קשים,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני עומד מאחורי כל מילה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

בשנתיים   גב' רונית ויינטראוב:  גם  עצמי,  את  זוכרת  אני  הגזבר,  יוסי  להביא,  רוצה  אני  לא, 

אישור   יש  האם  יוסי,  האם  הקדנציה,  של  האחרונה  בשנה  לפני  וגם  טלפון,  לך  מרימה  האחרונות, 

ל נדמה  זמר?  נווה  ספר  בית  על  החינוך  מיליון.  ממשרד  שלושים  של  סכומים  על  שדיברנו  אפילו,  י, 

אמרת לי כן, ידענו שברעננה תמיד היה, אף פעם הכסף לא מגיע לפני, זה תמיד, איך אתה אומר? גם  

כנגד   יגיע  וידענו שהכסף  וידענו שיש את האישורים,  הכול,  על  דיברנו  גם  על העוקף הצפוני,  דיברנו 

 ביצוע, ותמיד אמרת לי כן. 

 

 כל זה נכון.  : רחי יוסימר מז
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 לא היה פה, אתה מאשר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רק,  : מר מזרחי יוסי

 

בלי   גב' רונית ויינטראוב:  לצאת  של  אחראי,  לא  דבר  שום  פה  היה  שלא  מאשר  אתה  כלומר, 

 אישורים אמיתיים.  

 

 אני אנסה לחדד את זה,   : מר מזרחי יוסי

 

את הטלפון של עירית יעל, תתקשרי אליה, לאחר הבחירות אני מוכן לתת לך   מר חיים ברוידא: 

היא ישבה איתי, היא סיפרה לי אחד לאחד למה היא עזבה. היא פשוט מצאה את עצמה בסיטואציה  

והטוטאל   לחתום.  צריכה  והייתה  קיבלו,  שלא  מסוימים  סכומים  על  ידעה  הזמן  כל  שהיא  הזויה, 

ת רישיון רואה החשבון שלי, בשביל זה היא עזבה.  אני לא מתכוונת לאבד א  –שבפגישה שלי הייתה  

היא עזבה אחרי שנתיים, לא מתוך שהיה לה כל כך טוב, אלא מתוך מצוקה. ואת יודעת את זה וכולנו  

יודעים. אנחנו באנו לעשות פה סדר, ואני חושב שאנחנו מציגים פה תמונת מצב אחראית. אנחנו לא 

ל באמת.  רונית.  לעשות,  שאסור  מה  איזה עושים  בלמטה,  פה,  לחפש  לבוא  שלנסות  חושב  אני  כן, 

 משהו,

 

 אני שואלת שאלות, זו זכותי ואפילו חובתי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תקשיבי, רונית,   מר חיים ברוידא: 

 

 קבל את זה ברוח טובה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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בי הנושא שאת מנסה אני מקבל ברוח נהדרת, רק אני אומר עוד פעם, גם לג מר חיים ברוידא: 

ליצור פה עכשיו איזה תכונות חדשות של שכונות, להעביר את השכונה הזאת לשכונה הזאת, זה לא 

אלף תושבים, לא קלה, ואני חושב שאנשים מקבלים פה את השירות הטוב    90מתקיים, זאת עיר עם  

 ביותר, ואנחנו נכנסים,  

 

 איזונים, איזונים,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו נכנסים, למה לא עשיתם את זה לפני?   יים ברוידא: מר ח

 

 תמיד עשו את זה, זה לא נכון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ?  540תלמידים, ופה עם  1100מה זה תמיד עשו? בשביל זה מטרו ווסט עם  מר חיים ברוידא: 

 

 בגלל זה הוקמו במהירות שיא, בשעתו, שלושה תיכונים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא היה צריך, אין בהם צורך.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש צורך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא משנה.  מר חיים ברוידא: 

 

 למה נסגרו כיתות אייל?   גב' רונית ויינטראוב: 
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אני   מר חיים ברוידא:  יודעת,  את  רונית.  הרצינות,  במלוא  לך  להגיד  רוצה  אני  רגע,  תשמעי 

  –, באמת, יש פה עבודה. משרד הפנים נותן לנו כל היום ונותן דוגמאות  מסתכל על כל התמונה מסביב

קחו דוגמא מעיריית רעננה בכל מקום שאנחנו נמצאים. המנכ"ל עצמו אומר את זה. אז אל תבואו,  

באמת, תנסו פה לעשות באמת, לחדד איזה דברים שהם לא קיימים. יש פה עבודה, יש פה אחריות,  

 את יודעת, גם בזה, בוועדת כספים, אנחנו על קוצו של יוד.יושבים פה אנשים באמת,  

תסתכלו    –אני, הדבר הכי טוב בשבילי היה לעשות עכשיו את הרחבה של יד לבנים, ולהראות לחבר'ה  

. לא, אנחנו לא עושים מה שאנחנו לא יכולים, ואנחנו חיים בדיוק, לפי המדרג 2,200,000-מה עשינו ב

לכן, יש לי הרבה פעמים חיכוכים עם זה ועם זה, אבל אני עומד במה שאני שאנחנו יכולים לחיות בו.  

חושב שמחויב איש ציבור. להסתכל כאילו מה שאני יושב פה זה המפעל הפרטי שלי, ואני עובד לפי  

 הנורמות האלה.  

 

קודם כל, אני מאוד מעריכה את ההתייחסות. דבר שני, אני מזכירה לך, שגם  גב' רונית ויינטראוב: 

 הזה של רעננה, יש לנו אחריות, יש לנו מחויבות, ושואלים שאלות,   הדירקטוריון אנחנו, חברי 

 

 מצוין.  מר חיים ברוידא: 

 

ומעלים גם, לפעמים, דעות מנוגדות. אתה יודע, גם כשיש חילוקי דעות, זה לא  גב' רונית ויינטראוב: 

 ס לדברים בצורה עניינית. הופך אותנו לאויבים, זה נאמר הרבה בימים אלה, בואו נתייח

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

בוא, יש לי מספיק ניסיון לדעת מה לשאול, חלק מהדברים אני יודעת בבירור,  גב' רונית ויינטראוב: 

חלק מהשאלות שאלתי כבר מבעוד מועד, והתהיות שלי ושל כולנו, הן לגיטימיות. אז לא צריך, אתה  

 תגוננות.  יודע, לקחת כל שאלה לרמה של ה
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 רונית, אנחנו נעבור... באמת אני חושב, רונית,   מר חיים ברוידא: 

 

יש לי שאלה, אתה אומר שאתה שלם עם הניהול שלך, אתה חושב שהניהול  גב' רונית ויינטראוב: 

 שלך הוא מושלם? לא. אז שווה אפילו להקשיב לפעמים לשאלות וביקורת, כי אולי זה יפתח משהו.  

 

 מינהל תקין. טוב, אנחנו עוברים להצבעה חבר'ה.   א: מר חיים ברויד

 

 לא, לא אני רוצה להתייחס.  : מר מיכאל רייזמן

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה להתייחס לנושא של תכנונים. לי קצת נראה מוזר שאנחנו נמצאים   : מר מיכאל רייזמן

מגיעים, כל מיני דברים שאמורים  עכשיו חמישה חודשים לאחר אישור תקציב, ועכשיו הדברים כבר  

 לתקן אותם.

-אני חושב שברמת התכנון, כל אותן הוצאות שאנחנו מדברים עליהן, היו ידועות כבר לפני חצי שנה, ו

 שנה, היו ידועות עוד לפני הגשת התקציב.  3/4

כל   עם  יחד  זה  את  ומגיש  התקציב,  של  את ההגדלה  עושה  רציני,  ומקום  מסודר  שמקום  חושב  אני 

 ב... לאט לאט. תקציב, יחד עם תקציב התב"רים, ולא מכניס את זה ה

ולכן, אני חושב שהדבר הזה הוא פשוט לא ראוי למקום מסודר, שמתוכנן כמו שצריך. לא יכול להיות 

של    5שכל   שהבנייה  חושב  אני  תב"ר.  איזשהו  לעדכן  צריך  ועכשיו  משהו,  שיש  יחליט  מישהו  דקות 

שנה אם לא יותר, תתקני אותי תהילה, מתי    3/4זה דבר שכבר עלה לפני  המרכז הקהילתי בנווה זמר,  

זה היה, שהיה אמור להיות מכרז על הנושא של המעטפת בנווה זמר, היה צריך להיות מכרז, להציע  

הרי כבר הוצאנו מכרז אחד קודם, ואף אחד לא ניגש אליו,   –אותו לגופים חיצוניים, ואז אני אמרתי  
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 , אז בואו נהפוך אותו, ונעשה אותו מרכז קהילתי. המחיר לא היה סביר

יש חוכמה   ואכן אמרת, באמת  ניגשנו לאריאל, אריאל, אתה בטח לא תכחיש שדיברנו בנושא הזה, 

במה שאתה אומר, ויאללה, בוא נצא לדרך. אז אני חושב, שבמקום מסודר, כזה דבר מתכננים אותו,  

עושים אותו כעדכון תוך כדי השנה, כיוון שזה דבר  ומביאים אותו לישיבת תקציב כמו שצריך, ולא  

לפתוח תב"ר לנושא הזה, עם סכום  שלא נעשה בדקה אחת, ולא בשלוש דקות. אני חושב שהיו יכולים  

כסף, להציג אותו בצורה מסודרת בישיבת מועצה, כן? להעביר את זה, ועכשיו לא היו צריכים עכשיו  

 לעשות שום עדכון. זה דבר אחד.

רמ אנחנו  לגבי  למה  יודע  לא  אני  מסוימים,  בדברים  תקציב  הורדת  של  ורמה  תקציב,  עדכוני  של  ה 

ממהרים. את הדבר הזה אפשר לעשות כשסוגרים את התב"ר, ברגע שיש עודף מאותו תב"ר, לוקחים  

אנחנו   למה  עליו.  שמוותרים  מחליטים  או  האחרים,  לתב"רים  או  אותו,  ומעבירים  כסף  אותו  את 

וא רצים,  אבוא  עכשיו  אני  כך  ואחר  הזה,  הכסף  את  צריך  אני  אולי  תב"ר?  ומקטינים  הולכים  נחנו 

ואגדיל אותו עוד הפעם? פשוט לא מסתדר לי הסידור. אני יודע שסוגרים תב"ר, כשסוגרים אותו יש  

אותם   ומעבירים  מקורות מימון  אותם  את  לוקחים  מימון,  מקורות  או  הזה,  בתב"ר  כסף  של  יתרה 

 הבניה עוד לא נסגרה.ה עוד לא נסגר, למקום אחר. אבל ז

אין   כן?  עכשיו,  גם  זה  ואני אומר את  בישיבת התקציב,  גם  זה  בעיקרון, אמרתי את  אני,  עכשיו  אז 

שתקציב  תב"רים,  בתקציב  לא  בטח  חודשים,  חמישה  לא  בטח  תקציב,  עדכוני  לבצע  סיבה  שום 

עד ירושלים, וכשיש כסף יוצאים  תב"רים הוא תקציב של תכנון, ואפשר לעשות תקציב תב"רים מפה  

עם זה לפועל, וכשאין כסף, לא מוציאים לפועל. להחליט עכשיו שעושים את זה? זה דבר שכבר היה  

 גורע מראש, לא מבין.  

 

  -יוסי, אני ברשותך, מיכאל א'  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ז  :גב' מיכל ברם אולי  מראש,  תב"רים  מלא  נאשר  בוא  אומר?  בעצם  אתה  מה  יתבצע אז  ה 

 אולי זה לא יתבצע?  
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 זו השיטה, אם לא נכנס הכסף, לא מאשרים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חלק גדול את מדברת על דברים שנעשו כבר.   : חיים גולדמןמר 

 

מיליון ₪, מאיפה   200-נאמר על ידי ניר, אם אני לא טועה 'אתה פותח תב"ר ב : מר מזרחי יוסי

שלא   לשלול,  המועצה  חברי  הזאת  לנו  השאלה  הכנסות'?  לך  ואין  המאתיים  כל  את  תוציא  תלך 

 נשאלה. ובדיוק זה הנושא. 

בפניכם.  הכול  את  ופותח  נפתח,  כשהכול  לי  נוח  הכי  כגזבר,  אני  שקוף,  באופן  אליכם  באים  אנחנו 

יודע איך פעלו, אין לי כגזבר, או לכם כעירייה, אפשרות להתחייב לפעולות  עכשיו, הנוהל, שוב, לא 

תקציביות.  כאש הרשאות  לך  ואין  חיצוני,  מימון  הוא  המימון  התחייבות  ר  להוציא  יכול  לא  אתה 

כזאת. תב"ר זו התחייבות, תב"ר זה תקציב מאושר. אם הייתי היום, עכשיו לא היינו ערים... והייתי 

 צריך ללכת למשרד הפנים לאשר את התב"רים, הייתי מאשר, 

 

 הכנסה, אז לא תאשר את התב"ר.  אם אין לך מקורות : מר מיכאל רייזמן

 

ספר   : מר מזרחי יוסי בית  את  ניקח  בוא  נעשה,  התכנון  רואה,  שאתה  כמו  התכנון,  מיכאל, 

 , אנחנו יודעים את כל המהלך השלם. 40-מיתרים, התכנון הוא תכנון מלא, על כל ה

 

 אוקיי.  : מר מיכאל רייזמן

 

 והתחייבויות, על פי קצב ההכנסות.  אבל אנחנו באים ומשחררים הרשאות  : מר מזרחי יוסי

 

שני  : מר מיכאל רייזמן בין  תפריד  אבל  לחלוטין.  בסדר  זה  יוסי.  בסדר,  זה  הרשאות  שחרור 
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 הדברים. 

 

 רגע, רגע.  : מר מזרחי יוסי

 

 תפריד בין התקציב לבין....  : מר מיכאל רייזמן

 

 ההערה שנאמרה לא רלוונטית למה שאנחנו מאשרים.     :דובר

 

 חד משמעית אין קשר בין שני הדברים.   ים ברוידא: מר חי

 לא ניתן לתמלל(  – צעקות)

 

 מיכאל, תודה רבה. ניר, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

הרגיל,  מר ניר קריסטל:  התקציב  ראשון  דבר  לשניים,  שלי  ההתייחסות  את  לחלק  רוצה  אני 

אלף ₪ בגלל    500, יש גידול של  ואחר כך תקציב התב"רים. לפני הכול, חשוב להבין, שבתקציב הרגיל

באפריל, ותקציב יום העצמאות, אני    6-תקציב יום העצמאות. אני יכול להגיד לכם, אני התפטרתי ב

 לא זוכר שמישהו,  

 

 ,  5-באפריל. ב 6-פוטרת ב מר חיים ברוידא: 

 

 אף איש לא פיטר אותי, לא, לא, לא בוא, פעם אחת נעשה סדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, תמשיך.   רוידא: מר חיים ב
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 נגמור עם השקרים, סליחה.  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תעצור אותי, נגמור עם השקרים אחת ולתמיד.   מר ניר קריסטל: 

 

 תמשיך.  מר חיים ברוידא: 

 

 קיבלת מכתב,   מר ניר קריסטל: 

 

 תמשיך, אתה רוצה להמשיך לדבר?  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אמשיך לדבר.   ניר קריסטל:  מר

 

 דבר לעניין.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה הכנסת נושא שהוא לא לעניין.  מר ניר קריסטל: 

 

 דבר לעניין.  מר חיים ברוידא: 

 

ב מר ניר קריסטל:  התפטרתי  יום    6-אני  תקציב  על  שדובר  זוכר  לא  אני  קודם  דקה  באפריל, 

היום  מביאים  אתם  שלו.  הגדלה  על  על    העצמאות,  בדיעבד,  להצבעה  בקשה  העיר  מועצת  לאישור 

הסטה של תקציב, אחרי שהתקציב הזה כבר בוצע. רק שיבינו כל חברי המועצה שהולכים להרים את  

היד בעניין הזה, מדובר במינהל לא תקין. בשום גוף, בשום עסק, ובשום ארגון ציבורי, לא מאשרים 
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צריך להגיע בזמן לאישור מועצת העיר, ולא אחרי    תקציב בדיעבד. התקציב, דרך אגב, על פי החוק,

שההוצאה בוצעה, ולכן, כאשר נאמרות כאן מילים שיש כאן עבודה לפי הנהלים, אני מבהיר לכולכם  

 העבודה היא בניגוד לנהלים. –

יש חוק במדינת ישראל, אתם יכולים לקרוא אותו כולכם, זה דבר ראשון וזה אסור. ולכן אני אומר 

מ שכל  מינהל  לכם,  לכללי  בניגוד  מצביע  שהוא  שידע  הרגיל,  התקציב  אישור  בעד  ידו  את  שירים  י 

 תקין, באופן מובהק. זה הדבר הראשון. הדבר השני, זה תקציב התב"רים,   

 

למה היה צריך לבוא אליך? אתה לא אחראי על התחום הזה, זה לא... של יום   : ענבר הוכברג גב'

 ור אליך, ניר.  העצמאות, זה ישב אצלי, וזה לא קש

 

 סליחה, הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ענבר, את אומרת טעות. אני אסביר לך למה.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים ביחד(  

 

דבריך,   מר חיים ברוידא:  את  תסיים  שום קשר,  אין  המציאות  לבין  שבינם  דברים  אומר  אתה 

 ניר. סיים את דבריך, וניגש להצבעה.

 ( לא ניתן לתמלל –)צעקות 

 

על  : ענבר הוכברג גב' ישיבה  באף  ישב  לא  הוא  לניר,  קשור  לא  העצמאות  יום  של  התחום 

 התקציב, לפני, אחרי... זה לא קשור, אל תערבבו את הדברים, זה הכול.  

 

 ענבר, ענבר,  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים ביחד(  
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לך. מר חיים ברוידא:  לענות  לי  תן  שנייה,  חבר'ה,  לכם,  להסביר  רוצה  יום    אני  לפני  שבוע 

האלה,   בדברים  נהגנו  אנחנו  התקציב.  את  להגדיל  אפשרה  המדינה  ואז  הסגר,  הסתיים  העצמאות, 

 כמו בכל רשות מקומית אחרת, 

 

 ולמה לא לעדכן את סגני ראש העיר, ואת חברי המועצה?  מר ניר קריסטל: 

 

 מה זאת אומרת?   : ענבר הוכברג גב'

 

 שהייתה בשמונים ישיבות, סיורים,   יש פה סגנית  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, רגע,  מר ניר קריסטל: 

 

 המועצה מצביעה על תקציב, אז אתם רוצים להגיד לי...  מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא זוכר,  מר חיים ברוידא: 

 

 חבר'ה, מה לעשות? יש חוק במדינה.  מר ניר קריסטל: 

 

ציב הוא לא אישי, חבר'ה, תעשו לי חבר'ה, המועצה מצביעה על תקציב, התק מר ניר קריסטל: 

טובה, תאפשרו לדבר בצורה מנומסת. התקציב הוא לא אישי. זה לא שאם אדם אחראי על תקציב  

 מסוים, על כל התקציב עובד מולו, ובזה זה נגמר.  

 

 מה זה כל התקציב? לא הבנתי, תסביר.   : חיים גולדמןמר 
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מינה מר ניר קריסטל:  על  אחראי  אתה  שאם  אומר  קהילה, זה  מינהל  תקציב  אז  קהילה,  ל 

 בסוף, מגיע גם לאישור מועצת העיר. 

 

את  : חיים גולדמןמר  ניהל  מי  אתה...  העיר,  פני  בחזות  היית  כשאתה  למה  מולו?  עובד  ומי 

 תקציב חזות פני העיר? אני? לא. אני הודעתי לכם... 

 לא ניתן לתמלל(  –)צעקות 

 

 את מסגרת התקציב,   מר ניר קריסטל: 

 

 את מסגרת התקציב אישרת באמצע הסגר השני.    אריאל הילדסהיימר: מר

 

  אני לא אישרתי הגדלה במועצה, המועצה לא אישרה... מר ניר קריסטל: 

 

ניר, בסוף הסגר השלישי, באה ממשלת ישראל, אתה זוכר... אתה מנותק   מר אריאל הילדסהיימר:

 מכל סיפור הקורונה?  

 

 ותק. אבל עושים סבב טלפונים לחברי המועצה, ומאשרים.  לא, אני לא מנ מר ניר קריסטל: 

 

 יש פה חוסר בקיאות נוראי, כי גם...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, סליחה, תעשה לי טובה.  מר ניר קריסטל: 

 

 סיים, סיים.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 תקציב.  להיפך, חוסר הבקיאות זה מי שאומר שכל אחד אחראי על גב' רונית ויינטראוב: 

 

לי. עכשיו, זה דבר ראשון.   מר ניר קריסטל:  את הכללים אני מכיר, אני מספיק בקיא, תאמין 

אחד, אני מצטרף לכל מילה של מיכאל בהקשר הזה, ודרך אגב, יוסי, הטענה היא   –לעניין התב"רים  

של  בסופו  מדיניות?  של  ברמה  זה  את  מנהלים  איך  דבר,  של  בסופו  הוא,  הסיפור  אליך.  דבר,    לא 

לבדוק   התחבורה  במשרד  וישבתי  הלכתי,  שאני  כמו  התב"רים,  את  לבדוק  אחד  כל  של  האחריות 

התקציב,   בתכנון  העיר,  למועצת  לדיון  אותם  והבאנו  באנו  זה  ואחרי  אופניים,  נתיבי  של  תב"רים 

הרשאה  יש  והנה  תוכננו,  זה  ולפי  הרשאות,  אין  מה  ועל  הרשאות,  יש  מה  על  שידענו  אחרי  אוקיי? 

כנס לתקציב התב"רים. ועל מה שלא  הוא נשימשיך את זה של קרן היסוד, אז  נתיב ברחוב הפלמ"ח  ל

 בכלל לא העלינו לדיון. ולכן, באותה המידה, –קיבלנו הרשאות 

 

 אני רוצה להעמיד אותך, עוד פעם, על טעותך.   מר חיים ברוידא: 

 

 תרשה לי רגע לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

פעם על טעותך, אתה לא ישבת במשרד התחבורה, הדברים האלה נאמרו  עוד   מר חיים ברוידא: 

 לפני, אילן צלצל אליי,  

 

 אני לא ישבתי במשרד התחבורה?  מר ניר קריסטל: 

 

 יכול להיות שישבת, אבל בדיעבד.  מר חיים ברוידא: 

 

 בדיעבד?  מר ניר קריסטל: 
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 בדיעבד,  מר חיים ברוידא: 

 

 הוכחות,   אם אני אביא לך מר ניר קריסטל: 

 

 יושב פה אילן, אתה נוטל לך כתרים שלא קשורים...  מר חיים ברוידא: 

 

אני אביא לך פה הוכחות, אתה לא מתבייש לשקר ואתה מוקלט ומצולם, זה   מר ניר קריסטל: 

 פשוט... 

 

 יושב פה אילן לידך,   מר חיים ברוידא: 

 

 ה שישבו איתי?  אתה רוצה שאני אביא לך את אנשי משרד התחבור מר ניר קריסטל: 

 

מיני   מר חיים ברוידא:  כל  עם  ישבת  אתה  איתך?  ישב  מי  דבר,  שום  שתביא  רוצה  לא  אני 

 פקידים, צלצלה אליי שרת התחבורה, 

 

לה   מר ניר קריסטל:  אמרו  והפקידים  הרשאה,  שהייתה  אחרי  אליך,  צלצלה  שהיא  יודע  אני 

 שיש כסף. 

 

אחרי שבוע באת וסיפרת לי על ההישג הגדול   צלצלה אליי ביום שישי, ואתה מר חיים ברוידא: 

כבר קיים. יושב פה אילן לידך, והיא צלצלה אליי, ואנחנו דיברנו בעניין הזה. אל   –שלך, ואמרתי לך  

 תיצור לך כתרים שזה לא קיים. 
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 אני שמח.  מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה, תמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

הייתי  מר ניר קריסטל:  במקרה  אני  עשית,    חיים,  אתה  הכול  ובאמת  כלום,  עשיתי  ולא  פה, 

והעיר על שמך. ודרך אגב, אני לא מבין למה אנחנו קוראים לדרך הזה על דרך פרס, ולא דרך ברוידא,  

 לי.  תאמין

 

 חכה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול יגיע, רק דבר אחד, תסתכל איך העיר נראית יפה בחודשיים האחרונים.   מר חיים ברוידא: 

 

ותהנה  מר ניר קריסטל:  למהפכה,  אותה  הבאתי  נכון.  נהדרת,  נראית  העיר  בסדר,  הכול 

 מהפירות, הכול בסדר.  

 

 מהפיכה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תהנה מהפירות, שייהנו התושבים מהפירות.   מר ניר קריסטל: 

 

 מהפיכה.  מר חיים ברוידא: 

 

יודע כן. זה בסדר, העיר צריכה ליהנות מהפיר מר ניר קריסטל:  ות, זה בסדר. אתה אפילו לא 

 להגיד תודה, אבל זה לא נורא. זה לא חיסרון להגיד תודה לאנשים. אבל רגע, דבר נוסף. 
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 יש לך עוד שתי דקות.   מר חיים ברוידא: 

 

 אם לא תפריע לי, אני אשמח.  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

שתוש מר ניר קריסטל:  אחד  דבר  פה  יש  פה יופי.  מחליפים  שכשאתם  להבין,  חייבים  העיר  בי 

ואתם מעמיסים   ₪,    21.5כרגע מקורות,  היטל ההשבחה, אפשר לספר הרבה   21,450,000מיליון  על 

להיבנות בתקופה הזאת, ואי אפשר לזרוק כל היום את הדברים על   סיפורים, אבל הבייס כבר מתחיל

בתפקיד משמש  וחצי  שנתיים  כבר  אתה  הקודמת.  של    הקדנציה  לסיפורים  גבול  יש  העירייה,  ראש 

ההם וההם וההם. אנטיוכוס לא אשם בזה שהיום מביאים לכאן הצעה להמיר תקציבים ולהעמיס על  

מיליון ₪. והכסף הזה הולך לעלות לציבור, וזה הולך לעכב עוד הרבה דברים    21.5-היטל ההשבחה ב

 אחרים, וחשוב שידע את זה הציבור. עד כאן, אני סיימתי. 

 

הילדסהיימר:  אריאל  ראשון    מר  על  אחרון    –אני  ועל  התוכנית    –ראשון  כל  קודם  בבקשה.  אחרון 

למרכז קהילתי בנווה זמר נסגרה כבר בשנה שעברה. מיכאל, סליחה על הזה, והערתי לך גם בכתב, זה  

 לא קשור אליך, זו פגישה שעשה חיים עם ועד נווה זמר. 

 

   לא שמעתי אותך. : מר מיכאל רייזמן

 

אני אומר, זה נסגר בפגישה, ושלחתי לך את זה גם בכתב בזמנו, שאמרת,    מר אריאל הילדסהיימר:

 , כתכנון להשנה,  111-זה היה בפגישה בין חיים לבין הוועד. זה נכנס לתוכנית העבודה, מופיע ב

 

 אם זה נכון, אז למה הוצאת מכרז בכלל להשכיר את זה למישהו זר?   : מר מיכאל רייזמן
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 מיכאל, לא הפרעתי לך.    אריאל הילדסהיימר: מר

 

 אבל למה יצא מכרז?   : מר מיכאל רייזמן

 

 אבל מה אתה צועק?     :דוברת

 

 אבל תגיד לי, אריאל בחייך, בוא.  : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, אבל אתה מתבלבל, אני...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אגב, גם רחוב, מיכאל,   מר חיים ברוידא: 

 

 המכרז שיצא,   ל הילדסהיימר:מר אריא

 

 תהילה יושבת לידך, תשאל אותה אם אני מתבלבל, את תהילה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 גם רחוב השוק שרצית לקחת על עצמך,  מר חיים ברוידא: 

 

 לא רציתי לקחת על עצמי.   : מר מיכאל רייזמן

 

 היה יוזמה שלי.   מר חיים ברוידא: 

 

 , אני דיברתי על יוזמה? אני רוצה... או שדיברתי על מינהל...  סליחה רגע אחד : מר מיכאל רייזמן
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חבר'ה, אל תתרגזו, יש פה עבודה נהדרת, אמינות ושקיפות של העירייה, של  מר חיים ברוידא: 

 החברים שיושבים פה מסביב לשולחן. 

 

 של מי? תגיד שמות בבקשה, של מי?  : מר מיכאל רייזמן

 

 אה פה, האנשים שיושבים בקואליציה. כל מה שאתה רו מר חיים ברוידא: 

 

 גם אני?  : מר מיכאל רייזמן

 

קודם כל התוכנית מופיעה, זה מופיע בתוכנית, ואנחנו מבקשים לקדם את    מר אריאל הילדסהיימר:

שתיים   שנייה.  אחד,  זה  להשנה.  שלא    –זה  ביקשת  אתה  ניר,  תקציב.  עדכון  יש  זה  בשביל  בדיוק 

 יפריעו לך. 

 

 אתה צודק, סליחה.   : מר ניר קריסטל

 

בשביל זה יש עדכון תקציב, פה ברעננה זה מבוצע בסדר גודל של פעמיים    מר אריאל הילדסהיימר: 

ברוך  כדי  תקציב,  עדכון  לעשות  נדרש  שבהם  המקומות  בדיוק  וזה  סעיפים,  מאוד  מעט  עם  בשנה, 

ה והיא  פרויקטים  לקדם  אפשר  התקציבי,  הריסון  ובגלל  ההתייעלות,  בגלל  מגרש  השם,  לגבי  נותנת 

הבייסבול, ולגבי אולם הספורט החדש בנווה זמר, ואולם הספורט החדש שיהיה בקריית שרת, שגם  

לריסון  מאמץ  כל  עושים  ואנחנו  הזאת,  בקדנציה  שזה  ברור  פרויקטים,  מיליון  ועוד  נשדרג,  אותו 

 תקציבי, כדי שיהיה לנו כסף. 

 

 ים שהובטחו ו...  יכול להיות שהיו תקצוב גב' רונית ויינטראוב: 
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כן?  אריאל,   : מר מיכאל רייזמן לי,  שאמרת  מה  שתזכור  רוצה  אני  רק  משהו?  להעיר  יכול  אני 

מה אתה רוצה?    –את ראש העיר בנושא הזה, ואמרת    מאדירכששאלתי אותך למה אתה כותב ואתה  

 אני חייב להיות לויאלי אליך. 

 

 בחיים לא אמרתי את זה.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא אמרת את זה?   : ר מיכאל רייזמןמ

 

 אין סיכוי.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא אמרת את זה? אני אגיד לך גם איפה אמרת את זה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 חבר'ה, אני מציג את הדברים,  מר חיים ברוידא: 

 

הבן   : חיים גולדמןמר  אדוני,  שאמרת,  ונגיד  העיר?  לראש  לויאלי  יהיה  לא  שהוא  מצפה  אתה 

 הזה נבחר במשרת אמון.  אדם

 

 למה?  : מר מיכאל רייזמן

 

 למה? להיות,  : חיים גולדמןמר 

 

 לשקר אנשים אחרים?   : מר מיכאל רייזמן
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 לא לשקר, הוא לא משקר.   : חיים גולדמןמר 

 

 הבנתי.  : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, מיכאל, מיכאל,   מר חיים ברוידא: 

 

 חר במשרת אמון לבגוד באמון? זה מה שאתה רוצה? אתה מצפה בבן אדם שנב  : חיים גולדמןמר 

 

 ?  2021תקציב רגיל  ועדכון  חבר'ה, אנחנו הולכים להצבעה. מי בעד אישור מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יש לי שאלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין עכשיו שאלות בהצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

    ום, בן אדם שנבחר במשרת אמון.סטנדרטים שאני לא מכיר בשום מק : חיים גולדמןמר 

 

 בעד, חמישה נגד.  11נגד. אוקיי,  5מי נמנע? מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  11 –בעד 

  5 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 2021אישור ועדכון תקציב רגיל על  ברוב קולותמועצת העיר החליטה 
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 כון תקציב תב"רים? אני עובר לסעיף הבא. מי בעד אישור ועד מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 , מי נגד? חמישה. 11 מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  11 –בעד 

  5 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 תב"רים  אישור ועדכון תקציב על  ברוב קולותמועצת העיר החליטה 

 

 חבר'ה, תודה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 

       

  __________________ __ __           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                      ראש העיר                

 

 


